
Motion 1 – Motion Örjans Vall 

2022 firade Örjans Vall 100 år med pompa och ståt. I 100 år har Örjans Vall varit hem åt Halmstads 
Bollklubb. Med så många år på nacken har Örjans Vall en rik historia. På arenan har HBK vunnit fyra 
SM-guld och Örjans Vall har även stått värd för VM. Örjans Vall anses även, tack vare sitt läge vid 
Nissan av många som en av de vackrare arenorna i svensk elitfotboll och det är svårt att inte hålla 
med. 

Hur klyschigt det än må låta är en fotbollsarena mer än bara en plan att spela fotboll på, för många 
människor till och med så nära en helig plats det går att komma. En plats dit man går för att både få 
minnas historien och uppleva nutiden. Här är traditionen en viktig faktor för känslorna av tillhörighet 
och sammanhang en fotbollsarena skapar. I ett samhälle där allt moderniseras i en allt snabbare takt 
behövs också fasta och trygga punkter i tillvaron. För många människor är Örjans Vall en sådan. 
Förändring behövs inte för förändringens skull.  

Ett huvudargument från de som förespråkar en rivning av Örjans Vall och en ny arena handlar om att 
träningsmöjligheterna kring Örjans Vall idag är undermåliga. Det stämmer förvisso men det finns 
ingenting som säger att det inte går att ha den dagliga verksamheten för herrlaget på ett bättre 
lämpat ställe, för att sedan spela matcher på Örjans Vall. Även om jag förstås förstår att det kanske 
inte är hundra procent optimalt är det en lösning som är oerhört vanlig för fotbollsklubbar.  

Det hävdas att en ny arena är en förutsättning för att HBK fortsatt ska kunna vara konkurrenskraftiga, 
men en ny arena är långt ifrån någon garanti. Vi vill alla givetvis att HBK ska nå så bra sportsliga 
resultat som möjligt, men ska man göra det till vilket pris som helst? En ny arena för högst eventuell 
sportslig framgång är ett extremt osäkert och oåterkalleligt drag som riskerar att rasera det som 
byggts upp under decennier, det som ”sitter i väggarna”, det som i stora delar är allas vårt HBK.  

Motionen föreslår därför att 

 Årsmötet beslutar att HBK:s styrelse och ledning ska verka för att HBK:s herrlag fortsatt ska 
spela sina hemmamatcher på Örjans Vall.  

 

Årsmötets beslut 2023 

Årsmötet beslutar att motionen behandlas vid nästkommande årsmöte. 

 

Styrelsens yttrande inför årsmötet 2024  

Styrelsen är positiv till kommunens inriktning att utveckla och modernisera Örjans Vall. Styrelsen 
bedömer att det är oerhört viktigt att HBK har tillgång till en modern elitarena som är väl anpassad 
för verksamhet. HBK deltar i egenskap av hyresgäst aktivt i det arbete som just nu pågår gällande 
arenafrågan inom ramen för kommunens utredning, varvid noteras att kommunens utredning inte 
presenterats sedan årsmötet för 2023.  

Styrelsens förslag till årsmötet 2024 

Med hänvisning till såväl ovan som tidigare angivna skäl och att kommunens utredning avseende 
arenafrågan inte än presenterats, är det styrelsens uppfattning att beslut i frågan bör tas tidigast 
efter att sådan utredning lagts fram och styrelsen föreslår därför att motionen avslås. 


